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INTERPELACJA 

w sprawie: priorytetu dla tramwajów na wybranych skrzyżowaniach. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w ostatnim czasie zwróciłem uwagę na długi czas oczekiwania tramwajów na poniższych 

skrzyżowaniach, na których funkcjonuje sygnalizacja świetlna: 

 skrzyżowanie Grunwaldzka/Matejki 

 skrzyżowanie Święty Marcin/aleje Niepodległości 

 skrzyżowanie Roosevelta/Poznańska/Libelta. 

W poprzednich latach na skrzyżowaniach tych funkcjonowała detekcja tramwajów wraz z priorytetem 

dla tych pojazdów. Szczególnie zastanawiające jest długie oczekiwanie na światłach na skrzyżowaniu 

Grunwaldzka/Matejki – światła te w ostatnim czasie były modernizowane. Czas oczekiwania, nawet 

w weekendy w godzinach wieczornych, wynosi ponad minutę. Jest to skrzyżowanie objęte obszarem ITS. 

Proszę o podjęcie stosownych działań w celu uruchomienia pełnego priorytetu na powyższych 

skrzyżowaniach. 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


